
Rondvraag 
 

Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën 31 oktober 2024 
 

 

Inleiding: 

Met interesse heeft Maashorst Vooruit de discussie gevolgd over de ontstane situatie 

bij het Natuurcentrum Slabroek.  

Wij krijgen de indruk na alle publicaties in de pers en de commotie welke hieruit 

ontstaan is, dat inwoners van de Gemeente Maashorst, maar ook bezoekers en 

gebruikers van het Natuurcentrum geen volledig beeld hebben van wat er nu speelt 

en de mogelijkheden welke wellicht nog niet genoemd of besproken zijn. Wij 

betreuren bovendien dat er door publicaties in de pers en social media een eenzijdig 

beeld ontstaan is over de dreiging voor het voortbestaan van het Natuurcentrum. 

Niets minder is waar. Gemeente Maashorst blijft als subsidieverstrekker een 

substantiële financiële bijdrage leveren en garandeert het voortbestaan, met of 

zonder het huidige bestuur. Wij zijn dan ook blij met de inhoud van de 

raadsinformatiebrief vanuit het college en kunnen ons daarin vinden. Wij 

ondersteunen de oproep om als gemeente(n) en bestuur samen het ondernemerschap 

verder te ontwikkelen voor een toekomstbestendige exploitatie. Dit is wat ons betreft 

terecht als voorwaarde opgenomen voor subsidiëring. 

 

De gesprekken over de rollen, functie én financiering van het Natuurcentrum lopen al 

enkele jaren. Probleem is dat er nog geen structurele oplossing is gevonden voor het 

feit dat de Gemeente Oss zich teruggetrokken heeft als substantiële 

subsidieverstrekker. Oss heeft zich teruggetrokken uit ontevredenheid over de 

naamgeving van onze gemeente, maar maakt onder andere via hun leerlingen wel 

dankbaar gebruik van het Natuurcentrum. Dit heeft ervoor gezorgd dat er 

voortdurend financiële zorgen zijn en daarmee jaarlijks deze discussie weer op tafel 

ligt. Kortom Oss zou gewoon weer mee moeten doen! 

 

Waterschap Aa & Maas en Staatsbosbeheer zijn op dit moment al subsidienten van 

het natuurcentrum. Wij zijn van mening dat ook zij extra zouden moeten bijdragen 

aan het Natuurcentrum en dat een eventuele hogere subsidieverlening niet enkel voor 

rekening moet komen van de gemeenten Maashorst en Bernheze. 

 

Wij vinden dan ook dat het college in gesprek zou moeten gaan met de gemeente 

Oss, het Waterschap en Staatsbosbeheer om te onderzoeken of en hoe zij (meer) 

zouden kunnen bijdragen aan een structurele financiële oplossing.    
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Vragen: 

 

1. Zijn er gesprekken met de gemeente Oss geweest over het mogelijke herstel 

van de subsidierelatie? 

 

2. Zijn er gesprekken geweest met Waterschap Aa & Maas en Staatsbosbeheer 

over de mogelijkheden tot een hogere structurele bijdrage? 

 

3. Zo nee, bent u bereid dit te doen? 

 

4. Zijn er op dit moment andere ontwikkelingen/koppelkansen die zouden kunnen 

bijdragen aan een duurzaam voortbestaan van het natuurcentrum?  

 

 

Ondertekening: 
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